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Abstract (en)
An apparatus for printing on wood or plastic substrates (10) comprises (A) a gravure cylinder (18) with depressions for the uptake of printing ink;
and (B) an off-set printing roller (16) with a surface (20) having a hardness softer than Shore 20, this roller (16) taking the ink from cylinder (18) and
transferring it onto the substrate (10). An independent claim is also included for a process for printing on wood or plastics substrates.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Bedrucken von Substraten (10) aus Holzwerkstoff oder Kunststoff, gekennzeichnet durch einen
Gravurzylinder (18) mit Vertiefungen zur Aufnahme von Druckfarbe und eine Off-Set-Druckwalze (16), auf welche die Druckfarbe vom Gravurzylinder
(18) und von der diese auf das Substrat (10) übertragen wird, wobei die Druckwalze (16) an ihrer Oberfläche (20) eine Härte weicher als 20 Shore
hat. <IMAGE>
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